
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE - RØDKÆRSBRO SKOLE 
 
Dato: 13.01.2019 
 
Tidspunkt: kl. 19.00-21.00 
 
Lokalitet: Personalerummet 
 
Mødedeltagere: Charlotte, Lene, Helle, Morten, Tina, Karin, Sonia, Jakob, Betina, Mikkel 
Anette og Hasse   
 
Mødeleder: HVM 
 
Referent: Anette 
 
Fraværende: Mikkel,  

 

 
 

Dagsorden  
 
 

REFERAT er godkendt  

333. Elevrådet 
 

Afbud fra Mikkel 

334.  Dialogmødet d. 8. januar kl. 17.30-19.30 på 
Rådhuset. 
 
Opfølgning på mødet. 
 

De kommentarer vores egen 
bestyrelse havde med, blev fint 
fremført og nedskrevet i de 
grupper bestyrelsen deltog i.  
Bestyrelsen afventer nu de 
principper, der meldes ud fra 
politisk hold.  

335. Dialogbaseret aftale og kvalitetsrapport (se 
tidligere udsendte procesplan). Der er nu dannet 
en rapport i Rambølls ”Hjernen & Hjertet”, og 
skolebestyrelsen skal afgive årsberetning i 
tilknytning hertil. HVM har justeret eksisterende 
dialogbaserede aftalepil. 
 
 
 

Charlotte laver et udkast til 
skolebestyrelsens udtalelse og 
sender denne til kommentering i 
bestyrelsen i weekenden i uge 
3. 
 
Vi talte om, at klassetrivsel 
kunne designes, så der er fokus 
på de tematikker, der ses i 
kvalitetsrapporten.  
 

336. Korte punkter vedr. skolebus, kommende byfest (v/ 
Helle) samt opfølgning på seneste drøftelse 
omkring muligheder for FB 
 

Der er kommet en ny busplan, 
som er fyldt med fejl.  
Helle vender retur til Per 
Christensen, Chef for trafik og 
vej, med de udfordringer, der 
fortsat ses i forhold til f.eks. 
Vindumvej.   
 
Bestyrelsen er ”varm på” en FB-
side. Der er pt. en opblødning 
fra datatilsynet ift. 



portrætter/situationsbilleder.  
Hasse undersøger, om vi skal 
afvente et fælles kommunike fra 
forvaltningen, inden vi kan gå 
videre med vores egen FB-side. 
Planen er, at udvalgte fra 
bestyrelsen er administratorer 
sammen med en udvalgt lærer 
og pædagog fra indskoling, 
mellemtrin, udskoling, SFO og 
klub. Alle lærere og pædagoger 
kan blive redaktører.   
Kvalitet er vigtigt! 
Det undersøges, om der skal 
indhentes samtykke fra alle 
forældre i forbindes med 
billeder på FB-siden.  
Bestyrelsen introducerer FB på 
personalemøde inden vi går i 
luften.  
 
Bestyrelsen tænker i plakater til 
infostandere og reklame på 
gavlen ud mod vejen. 
 
Infofolder med, hvad skolen kan 
tilbyde, f.eks. uddeles disse til 
ejendomsmæglere.  
 
Helle skriver til idrætslærerne i 
udskolingen vedr. byfesten og 
deltagere til lokaldysten.  
Cykler kan udlånes til byfesten  
Forældrerådet i 8. klasse kan 
tjene penge ved byfesten til 
børnenes skolerejsen. Sonja 
tager dette videre til 
forældrerådet på 8. årgang.  
 
Bestyrelsen ønsker at sætte 
gang i et ”kost-
/fællesskabsprojekt”, hvor 
bedsteforældre laver mad til 
klasser. Bestyrelsen tænker i 
sponsorer til udgifterne.  
Bestyrelsen udarbejder en 
ramme, inden der tages kontakt 
til konkrete klasser.  
Klubben kan evt. anvendes til 
formålet.  

337. Orientering 
- Ordblindhed (se vedhæftede vedr. ny 

tovholderfunktion) samt brugen af 
flersprogsmidler. 

- Ansættelser 
 

Der kommunikeres i denne uge 
til forældre vedr. opsigelser og 
ansættelser.  
Det meldes ind til forvaltningen 
at Gitte Krog Andersen bliver 
skolens ordblindetovholder.  



 Bestyrelsen vil gerne høre om 
læsning på et senere møde.  

338. Evt. 
 

  

 


